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PRoToKoŁ
z obrad LI Sesji Rady Miasta

z dnia 15 września 2010 r.

Sesja Rady Miasta odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta' Uczestniczyło 15 radnych,
Burmistrz Miasta, Z-ca Burmistrza.

obrady otworzyŁa Przewodnicząca Rady MiastaGtaŻyna Dębska, która powitałazaproszonych
gości oraz wszystkich radnych.

Zgodnie z listą obecności stwierdziła prawomocność obrad.

Przewodnic ząca Rady Miasta poinformow at'a, ie rudnt otrzymali proponowany porządek.
Posiedzenie Rady zostało zwołantę w trybie pilnym w sprawie zmiany uchwały dotyczącej
uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Rawa Mazowieckanalata 2010-2014.

ZwrociŁa się z zapytaniem, czy są uwagi do przedłoŻonego porządku obrad.
Uwag do przedł'oŻonego porządku obrad nie było.
Porządek obrad w głosowaniu został przyjęty jednogłoŚnie w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu zpoprzedtliej Sesji.
4. Zmianauchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego

Miasta Rawa Mazowieck a na lata 20 I 0 -20 | 4.
5. Interpelacje, zap5Ąartia i wolne wnioski'
6. Zakonczenie obrad.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

Protokół z obrad L Sesji Rady Miasta będzie przyjęty na następnej Sesji.

Ad 4. Zmiana uchwaĘ w sprawie uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego
Miasta Rawa Mazowiecka na lata 2010-2014.

Temat referował Paweł Piątkiewicz Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Promocji
i Integracji Europejskiej.
Powiedział m.in.
Dla potrzeb wypełnienia uwag Urzędu Marszałkowskiego do wniosku o dofinansowanie
projektu pn,,Kulturalna Rawa * poprawa infrastruktury kulturalnej" oraz w celu
doprecyzowania tytułu zadania, o finansowaniu którego ubiegać się będziemy w ramach
programu pn. ,,Narodowy Program Przebudowy dróg lokalnych2008-201l,, zachodzipotrzeba
zmiany Wie loletnie go Inwe stycyj ne go na lata 20 I 0 - f0 I 4" .
Innych wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiłatręśc projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały
w sprawie uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Rawa Mazowieckanalata
2010-2014.
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Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 15 radnych.

Ad 5. Interpelacj e, zapytania.

Radny Michał Sowik zwróctł. się z pytaniem w sprawie oświetlenia w ulicy Tatar'

Na tym punkcie PrzewodniczącaRady Miasta ogłosiła zakonczenie obrad LI Sesji Rady
Miasta.
Sesja trwał a od' godz.lsoo do 16 
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